

Ambassade de l'Inde, Bamako

Concours photographique sur le Yoga par Ambassade de l'Inde: YogaMyPride_Mali

- L'Ambassade de l'Inde à Bamako (Mali) a le plaisir d'annoncer un concours photographique sur le yoga pour les ressortissants maliens et les membres de la diaspora indienne vivant au Mali.
- Le Concours comportera un total de six catégories : Homme (3 catégories), Femme (3 catégories) et il y aura un prix pour chaque catégorie : Premier – CFA 20000, Second – CFA 15000, Troisième – CFA 10000
- Les candidats intéressés peuvent participer à l'événement en postulant sur la plateforme MyGov du gouvernement indien.
- Le dernier jour pour envoyer les candidatures est le 30 juin 2023
- Les directives détaillées concernant «comment postuler» sont disponibles sur:
<https://innovateindia.mygov.in/yoga-my-pride/>

Ministry of AYUSH
Government of India

Indian Council for Cultural Relations

Yoga For Harmony & Peace

Central Council for research
in Yoga & Naturopathy

G20
भारत 2023 INDIA

Yoga My Pride
Ministry of Ayush in Collaboration with Indian Council for Cultural relations,
Govt of India

**Yoga My
Pride**
Photography Contest

WIN UPTO
₹1 Lac

Click the bio link to participate

Participate at :
<https://innovateindia.mygov.in/yoga-my-pride/>

#YogaMyPride

Embassy of India, Bamako

Photographic contest on Yoga by Embassy of India: YogaMyPride_Mali

- The Embassy of India, Bamako (Mali) is pleased to announce a Photographic Contest on Yoga for Malian Nationals and members of Indian Diaspora living in Mali.
- The Contest will have a total of six categories: Male (3 categories), Female (3 categories) and there will be a prize for each category: First – CFA 20000, Second – CFA 15000, Third – CFA 10000
- Interested candidates can participate in the event by applying on the MyGov platform of Government of India.
- The last day for sending entries is 30 June 2023
- The detailed guidelines regarding “how to apply” are available on:
<https://innovateindia.mygov.in/yoga-my-pride/>

Ministry of AYUSH
Government of India

Indian Council For Cultural Relations

Yoga For Harmony & Peace

Central Council for research
in Yoga & Naturopathy

G20
भारत 2023 INDIA

Yoga My Pride
Ministry of Ayush in Collaboration with Indian Council for Cultural relations,
Govt of India

**Yoga My
Pride**
Photography Contest

WIN UPTO
₹1 Lac

Click the bio link to participate

Participate at :
<https://innovateindia.mygov.in/yoga-my-pride/>

#YogaMyPride